
V mestnem planu
ni čutiti krajevnih
skupnosti

Prejšnji teden je krajevna
konferenca Socialistične zveze
delovnega ljudstva Poljane, v
dogovoru z občinsko konferen-
co SZDL Ljubljana-Center, pri-
pravila sejo političnega akti-
ya v KS Poljane. Dnevni red
je obsegal pregled dela KK
SZDL v preteklem letu in tc-

žave, kl so se v tem času po-
javile.

Pri delovonju KK SZDL se
je v pretekfem letu pozomost
osredotočila na dzobraževanje
in anfonmiiranost obfianov na
vseh podiroojih družbenopoli-
točnega žJvljeraja ferajevne skup-
nosti. Načani, kd so se jih po-

služevaie družbenopolibidne or-
ganizacije pri izvedbi tega, so
obsegadi predavanja o tekočih
problemih, razprave na zborih
občanov, seje raznih argano-v
DPO in krajevne samouprave.
RezuLtati te aktivnosfci so se
pokazali med drugim tudi pri
uspešnd izvedbi referenduma o
Samoprispevku II, pri solddar-
nostnih akcijah za Posooje, pri
vplačilu posojdla za ceste in
drugje. Kljub terau pa so bila
nekat&ra področja delovanja
SZDL v KS Paljane nekoliko
znnemarjena.
' Tako je bilo v razpravd ugo-
tovljeno, da je srednjeročnl
razvojni plan KS premalo
vključen v mestni. Namesto,
da ba bila brajevna skupnost
osnovna celica srednjeročnega
plana izpadejo krajevni samo-
upravni organi premalo odlo-
čujoči pri razvoju krajevne
skupnosti. Udeleženci sestanka
so m.eniili, da je potrebno to
popraviti — dati krajevni sa-
nioupravi večji poudarek.

Potrebno pa bo nujno okre
pjfci tudi delegafcski sistem. De-
lo delegaolj v praksi še nl do-
bro vpeljano, delegati so še
premalo povezani z bazo. Obe-
nem pa se še vedno iščejo naj-
prikladnejši načini delovaaja
delegacdij.

V tem smislu bo nujno usta-
noviti terenske odbore SZDL
in delu hišnih svetov dodati
družbenopolifačno vseblno. Po-
sfar.i bodo morali temeljne ce-
lice ksrajeviie samouprave in
l>rcko terenskih odborov SZDL,
po delegatskem principu, reše-
vatd vsa vprašanja in probleme
svojega okolja, fcoje stanoval-
oev — kirajanov.

V razpravi je bilo fcudi ugo-
tovljeno, da bo potrebno 6im
prej urediti vse probleme in
nejasnosti, ki se pojavljajo pri
finanoiranju lcrajevne skupno-
sti. Prav tako bodo moraM tudi
statut ksraijevne skupnosti pri-
lagoditi novostim, predvsem
Zakonu o zdrtižeaiem delu in
Zakonu o splošni ljudski ob-
ra.mbi.

Povezava z organdzacijami
združenega dela v terajevni
skupnosti je daka/j dobra, ven-
dar jo je potrebno še izbolj-
šati. Potrebno bo izdelabi skup-
ne progsrame delovanja v KS,
kjer bodo OZD interesno vkuju
čene.

Udeleženoi so rasspravtluaM tu-
di o speoifd&nih problemih svo-
•j.e KS. Mednje sodl osnovna
šola Tone Tomšič, ki je v tem
šolskem letu, kot prva v obči-
ni, prešla na celodnevnd po-
uk v 1. razredu. Vendar prizi-

dek, kd je bil zasnovan s pr-
wim samaprispevtkom, še nd do-
gru.jen, pojavljajo pa se tudd
kadrovsbi in finanoni proble-
rra pn uvajanju celodnevnega
pouKa, ki jih je potrebno od-
praviti še v letošnjam šolskem
letu,' če naj šola v prihodmjem
letu uvede celodnevni pouk v
prvih dveih razredih.

Udeleženci sestanka so fcudi
predlagald, da se samostojne

obrtnike na področju KS pove-
že v okviru sindikata ali na
kak drug naoin, k&r predstav-
ljajo znaten del aktivnegapre-
bivalstva v KS in bi morali
biti zastopani v kiraijevni ga-
moupravi. Predlog je dan v
razpravo oboinskim sindika-
tom.

V KS Poljane ždvi in se šola
več kot 6000 mladah. Vse bolj
nujno postaja aktiviranje kra-

jevnega sveta mladih, ki bo
usklajeval in združeval intere-
se. mladih v šolah in v KS.
Tudi prve naloge so že zastav-
Ijene. To sta predvsem prob-
lem šolske prehrane in uredi-
tev športnega parka. Obenem
pa se pripravlja adaptacija
mladinskega kluba, ki bo po-
stal družbeni center pod upra-
vo krajevne skupnosti. Sred-
stva za pričetek adaptacije so
že zagotovljena. B. J.


